

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 19-11-2025 01:08:19 PM Subject: Increase in the price of shares of company</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 19-11-2025 01:08:19 PM الموضوع: ارتفاع سعر سهم الشركة</p>
<p>With reference to your letter No. 3/4/03590/25 dated 11/18/2025 regarding the increase in our company's share price during the period from 11/9/2025 to 11/17/2025, we would like to inform you that there are no data, material matters, significant events, decisions, or trends under consideration that are behind the increase in the company's share price, but rather it is due to supply and demand factors for the share.</p>	<p>بالإشارة إلى كتابكم رقم 25/03590/4/3 تاريخ 2025/11/18 والمتعلق بارتفاع سعر سهم شركتنا خلال الفترة من 2025/11/09 و لغاية 2025/11/17 ، نود إعلامكم بأنه لا يوجد أي بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر لدينا وراء ارتفاع سعر سهم الشركة وإنما تعود لعوامل العرض و الطلب على السهم .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>